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Drezdenko, dnia 17.06.2019r.

Paulina Pieluszczak-Suchodolska

Radna Rady Miejskiej w Drezdenku
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Pan Mariusz Suchecki

Przewodniczący Rady Miejskiej w Drezdenki!

INTERPELACJA

,/'^

Zyvrą^ozsi^jz prośbą o wyki^Sffie progów zwalniających na drodze gminnej w miejscowości

Trzebicz Nowy- droga asfaltowa „dojazd do lotniska". Dodam / iż Pani sołtys Trzebicza Nowego

składała w tej sprawie wnioski do Urzędu, ale zostały one negatywnie opiniowane. W połowie drogi

asfaltowej drogę przecinać będzie ścieżka rowerowa/ uważamy/ że progi te są konieczne aby zapobiec

wypadkom w tym miejscu.
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